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Frequently Asked Questions (FAQS) 
Ramadan Double Delights campaign 

1. What is the ‘Ramadan Double Delights campaign all about? 
Mashreq is giving away over AED 1.5 million in cash prizes to 200+ winners across 10 lucky draws, by 
crediting back the original transaction value (basis the qualifying criteria) to the customer’s account if the 
customer wins in any of the 10 lucky draws.  For more details, please refer to FAQ 4 below. 
 

2. What is the duration of the promotion? 
The promotion is valid from 8th March 2024 – 15th April, 2024. 
 

3. How can I participate in the campaign? 

Step 1: Login to Mashreq Mobile App 

Step 2: View your qualifying criteria to earn entries to the lucky draw 

Step 3: Enroll to participate 
 

4. How can I earn entries & what prizes can I win? 
You can earn entries to any of the 10 lucky draws by doing any of the below: 

 GRAND PRIZES SMALL PRIZES  

Draw  
Transactions and /or 
apply for new 
product(s) 

Qualifying 
Criteria 

Grand Cash Prizes 
Grand Cash 
Prize 
Winners 

AED 250 
Cash Prize 
Winners 

AED 100 
Cash Prize 
Winners 

Total 
Winners 

Draw 1 Add New Funds  

Refer to 
target in your 
mobile app 

 
Up to AED 25,000 

10 10 10 30 

Draw 2 
Shop with your Debit 
Card 

20 10 10 40 

Draw 3 
Do an international 
Remittance 

Up to AED 20,000 20 10 10 40 

Draw 4 Transfer your Salary AED 5,000 Up to AED 20,000 10 5 5 20 

Draw 5 
Apply for a Credit Card & 
shop 

Minimum 
Spend AED 1 

Up to AED 10,000 5 5 5 15 

Draw 6 Apply for personal loan  

No Minimum 

Up to AED 2,500 20 0 0 20 

Draw 7 
Invest in Thematic or 
Mutual funds 

Up to AED 10,000 2 4 4 10 

Draw 8 Get an insurance plan Up to AED 5,000 10 5 5 20 

Draw 9 Open a Neo NXT account  
Deposit AED 
100  

Up to AED 5,000 1 0 0 1 

Draw 10 Refer a friend  Refer Point 8 AED 2,000 10 0 0 10 
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5. How do I know the number of entries I have for the Grand draw ? 

You can log in to the Mashreq NEO app to know the latest number of entries that you’ve earned. It may 
take up to 48 hours or more for the entries to reflect against each draw. Draw entries on the app will be for 
indicative purposes only. Customers will receive a communication from Mashreq (EDM or SMS) about the 
total number of draw entries before the Grand Draw.  
 

6. What is the draw schedule? 
The draw will take place on 15th May 2024 and winners will be announced by 20th May, 2024 on 
Mashreq.com/Ramadan24 
 

7. How can I increase my chances of winning? 

You can transact more and earn more entries. You can get extra entries when you spend, remit or add new 
funds for every additional AED 2,500. 
 

8. Can I get multiple entries when I refer a friend successfully? 
Yes, every successful referral will earn 1 entry into the lucky draw. For example, if Customer A refers 10 
people during the campaign period and out of these 10 referred people, only 6 referred people open an 
account and make a 1st deposit of minimum AED 3000, then Customer A (referrer) will get 6 entries into the 
lucky draw (not 10 entries). 10 lucky referrers will get a chance to win AED 2,000 each. More successful 
referrals will lead to higher chance of winning the lucky draw prize of AED 2,000  
 

9. Is there an upper limit to the number of entries I can get?  
Yes, the maximum number of entries for each draw is 10. This means no customer can get more than 10 
entries for any given draw. 
 

10. How are the draws conducted? 
All the draws are conducted as per the guidelines issued by the Dubai Economic Department (DED). All 
draws are conducted by a DED officer. 
 

11. If I win, how will I be notified, and how can I collect the prize? 
Customers who win any of the draws will be notified on their registered mobile number or email address. 
The prize amount of will be credited to customer’s Mashreq NEO account by 11 June 2024. 
 

12. How can I see the complete winners list? 
You can view the winners list on Mashreq NEO website by 20th May 2024. 
(www.mashreq.com/Ramadan24). We will also announce our winners on our Facebook & Instagram pages. 
 

13. Who can participate in the lucky draws? 
All Mashreq NEO customers, except Mashreq Gold, Private Banking and Mashreq staff can participate in the 
lucky draw. 



 

 

Classification: Public 

 

 الأسئلة الشائعة 

 ضاعف أرباحك في رمضان  الترويجية حملةال

 ؟هي حملة ضاعف أرباحك في رمضان ما. 1

وذلك )  الأصيي دب  المعام ب  خلال اسيياداد مدمبمن   سييبائ،   10 في فا ن  200  من  لأ ثر درهم  م دئن  1.5 من المشرييج ائا ن دم  ب بمغ أ ب ر  سييدم  

   راى  التفاصييدل  من  ل باصييئل ع ى المن  . العشريي   بأي من السييبائ،  العمدل  في حال فاز  العمدل  حسييا  في(  المؤه ب  تبامدق المعايير  بسييا  ع ى

 .فدما   ي 4 الشا عب الأسئ ب إلى الرائع

 

 الحملة الترويجية؟ مدة هي ما. 2

 .2024 ببر ل 15 ولغا ب 2024 مار  8 اعتغاراً من الاو جي العرض  سري

 

 الحملة؟ في المشاركة يمكنني كيف. 3

 مئ، ل. المشرج  تطغدق إلى ال خئل مم بتسجدل: 1 الخطئ 

 .السباب ل فئز بفرص مشار ب في بك الخاصب التأهدل معايير مم بعرض: 2 الخطئ 

 .ل مشار ب مم ،لتسجدل: 3 الخطئ 

 

 بها؟ الفوز يمكننيالتي  الجوائزالفوز بفرص المشاركة وما هي  يمكنني كيف. 4

 :  ي مما بأي من السبائ،  العشر  من خلال المدا  بي الفئز بفرص مشار ب في  مكنك

 

  غيرةالجوائز الص الجوائز الكبرى     

التعاملا  و / بو تم  م  السحب
 ط ب لمنتجا  ا     

مييييييعييييييايييييييير  
 الأه دب 

الييييجييييئا يييين 
اليينييميي  ييب  

 الكرى

الييييفييييا يييين يييين  
،لييييييجييييييئا يييييين 
اليييينييييميييي  ييييب 

 الكرى

بيعيي د  اليفييا ين ين 
ايييييا ييييين    250

 دم  ب 

  100الفيا ن ن بعي د  
 اا ن  دم  ب

 إامالي الفا ن ن

اليرايئع   ا      إضافب تمئ لا  1السحب   يرايى 
اليي يي     إلييى 
تييطييغييدييق   فييي 
الجئال الخيياص  

 بك 

 لغا ب
25,000  

 درهم

10 10 10 30 

  ،ستخ ا  التسّئج  2السحب  
 الخاصب الخصم بطامب

 بك
20 10 10 40 

 لغا ب دولدب  إاراء تبائ لا  3السحب  
20,000  

 درهم
20 10 10 40 

 5,000 راتغك تبائ ل 4السحب  
 درهم 

 لغا ب
20,000  

 درهم
10 5 5 20 



 

 

Classification: Public 

 ل باصئل بط ب  التمّ   5السحب  
ا تماددب  بطامب ع ى

 والتسّئج 

الأددييى   الييبايي  
  1لييي ييينيييفيييميييا   

 درهم 

 لغا ب
10,000  

 درهم
5 5 5 15 

 ل باصئل بط ب  التمّ   6السحب  
 شخص  مرض ع ى

 لغا ب ب ون ح  بددى
2,500  
 درهم

20 0 0 20 

 في الاستثمار 7السحب 
ذا  الطابع   الصناد ق

 صناد ق بو الخاص
 المشاك  الاستثمار

 لغا ب
10,000  

 درهم
2 4 4 10 

  خطب الباصئل ع ى 8السحب  
 تأمدندب 

 لغا ب
5,000 

 درهم
10 5 5 20 

  100إ يييييي اع   دكست  ددئ حسا  فتح 9السحب  
 درهم  

 لغا ب
5,000 

 درهم
1 0 0 1 

السحب  
10 

اليرايئع   ص  ق  ترشدح  يرايى 
  8إلى النمطب 

2,000  
 درهم

10 0 0 10 
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 الكبير؟ يمكنني معرفة عدد فرص المشاركة التي أملكها في السحب كيف. 5

فما فئج   سياعب 48إلى    تط ب الأمر  م .  فرص المشيار ب ال  حصي ت ع د ا من  الع د الأح ث  لمعرفب  ددئ  المشريج   تطغدق إلى  ال خئل  تسيجدل   مكنك

  دسييت م العملاءوسيي  .فمط  للأغراض ال لالدب التطغدق  ع ى في السييباب  فرص المشييار بوسييدتم إدرا  .  سييباب   ل لإظ ار فرص المشييار ب في ممابل

 .الكغي  إاراء السباب مغل السباب في المشار ا  ع د إامالي بشأن المشرج )رسالب الكاوددب بو رسالب دصدب مصدب( من رسالب

 

 السحوبات؟ جدول هو ما. 6

 Mashreq.com/Ramadan24  فييي  2024  مييا ييئ  20  بييبايي ييئل  الييفييا يين يين  عيين  الإعييلان  بييديينييمييا  ييتييم  2024  مييا ييئ  15  فييي  السيييييباييب  إاييراء   ييتييم

 

 

 الفوز؟ في فرصي زيادة يمكنني كيف. 7

 بمئال  إضييافب  بو تبائ ل بو المدا  بإدفاج  عن   فرص مشييار ب إضييافدب ع ى الباصييئل  مكنإذ  .  فرص مشييار ب إضييافدب  و سييب إاراء تعاملا  ب ثر   مكنك

 .إضافدب درهم 2500  ل ممابل ا    

 

 ؟بنجاح صديققوم بترشيح أ عندما تعددةسأحصل على فرص مشاركة م هل. 8

 بثناء فا  بشييخاص  10  بإحالب )ب( العمدل  ما  في حال المثال   سييغدل ع ى.  السييباب سييتمنح فرصييب مشييار ب واح   في  عم دب ترشييدح دااباب إن  ل دعم 

  3000 بددى وإضيافب ود عب ببا   حسيا   بفتح  فمط  مباالين  بشيخاص 6ما     بشيخاص  10  وع دهم المباالين  بولئك الأشيخاص بين الاو جدب  ومن  البام ب

  ل فئز  فرصيب ع ى مباالين  10 سيدباصيل(.  فرص مشيار ب 10  ولدس)  السيباب فرص مشيار ب في  6 ع ى(  الطر  المبادل) )ب(  العمدل  فعن  ذ  باصيل درهم 

عيي د.  ميني يم  ليكييل  درهيم  2000  بيميغي يأ  درهيم  2,000  بيميغي يأ  السيييييباييب  بيجييا ين   اليفيئز  سيييييفداد فيرص  الينيياايباييب  حالياشيييييدي  عيمي يدييا   و ي يمييا زاد 
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 ؟عليها الحصول يمكنني التي فرص المشاركة لعدد أعلى حد هناك هل. 9

 في بي  فرص مشيييار ب  10 من ب ثر ع ى  الباصيييئل عمدل  لأي   مكن لا  بده الأمر الذي  عني.  10  هئ سيييباب  لكل  المشيييار ا  لع د  الأمصييي إن البا  دعم 

 .معين سباب

 

 ؟السحوبات إجراء يتم كيف. 10

  مسيييؤول دا ر   مغل من   افب السيييبائ،   إاراء  تم  حدث  .ب بي  الامتصييياد ب  التنمدب  دا ر  عن  الصيييادر   مع مراعا  التئاد ا   السيييبائ،   افب  إاراء  تم

 .الامتصاد ب التنمدب

 

 الجائزة؟الحصول على  يمكنني وكيف إشعاري،  سيتم فكيف في حال فزت، . 11

 إلى الجا ن   مغ أ وتتم إضيييافب.  الإلكاودي  بر  هم عنئان بو  المسيييجل الجئال  هاتف م رمم ع ى  السيييبائ،  من الفا ن ن في بي  إشيييعار العملاء  تم

 .2024  ئددئ 11 في ددئ المشرج  في العمدل حسا 

 

 الكاملة للفائزين؟  يمكنني الاطلاع على القائمة كيف. 12

 ذلك سيييينمئ  ،لإعلان  (.  www.mashreq.com/Ramadan24. )2024 ما ئ  20 في  ددئ المشرييييج   مئمع  ع ى  الفا ن ن  ما مب ع ى  الاطلاع   مكنك

 . الخاصب بنا صفباا  فدسغئك وادستغرا  ع ى الفا ن ن بسماء عن

 

 السحوبات؟ في المشاركة يمكنه الذي من. 13

 .السباب في المشار ب المشرج  ومئظفي الخاصب المصرفدب والخ ما  الذهبي عملاء المشرج  ،ستثناء الج د  المشرج  عملاء لكافب  مكن

 


